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Styrelsen för Bellevues Ponnyridklubb (BPRK) presenterar följande 
verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2024. 

  
 
 
Bellevues Ponnyridklubb  
C/O Karlstad 4H gård  
Axgatan 7  
65343 Karlstad  
Org.nr: 802531–0205  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Styrelse  
 
Styrelsen har haft 12 protokollförda möten samt årsmötet under året.  
 

Ordförande:  Tova Haglund  

Vice ordförande:  Rebecca Hessarp  

Sekreterare:  Johanna Nielsen  

Vice sekreterare:  Elin Nordling  

Kassör:   Ellen Albinsson  

Ledamöter:  Malin Jensen  

                       Nina Stanizewski 

                     Frank Jacobsen  
 

Ungdomssektionens representant: Stina Kangasvieri  

Adjungerad ledamot: Maud Jakobsen  

  
 
 



Verksamhetsidé 
Bellevues ponnyridklubb är en ideell förening med gemenskap och glädje i 
fokus, där alla är välkomna. Vår verksamhet riktar sig främst mot barn och unga 
som får utvecklas och vara varandras förebilder. En trygg, rolig och meningsfull 
plats att växa på, där hästen förenar oss. 
 
-Vision 
En trygg mötesplats för häst och människa att växa på. 
 
-Värdegrund 
 
BPRK-andan 
 
B ättre tillsammans   -vi växer och lär av varandras olikheter 
P onny och häst i fokus  -hästen förenar oss 
R espekt  -för varandra, djur och natur. Vi agerar om någon far 

illa. 
K unskap   -för en tryggare miljö och säker hästhållning 
  
 

Personal 
Bellevues Ponnyridklubb har ingen anställd personal. Personal hyrs från 
Karlstad 4H för ridskoleverksamhet, stallskötsel mm.  
 
Under året har Ann-Louise Sandström Axelsson, Maud Jakobsen, Lina Hansson, 
Petra Hillring och Marianne Petersson arbetat som instruktörer. Tova Haglund, 
Stina Kangasvieri, Yrsa Calles som knatteledare.  
 
Louise Stenmark, Lena Persson och Madeleine Karlsson arbetar i stallet och tar 
hand om hästar, djur och anläggning. 
 
Madeleine Karlsson sa tyvärr upp sig i början av året pga. flytt till annat land. 
 
Medlemmar  
BPRK har under året haft 141 medlemmar. 
  
Ridskolan  
BPRK bedriver ridskola sex dagar per vecka för alla åldrar, allt från knattar till 
vuxna. Vi har grupper från knattar/nybörjare upp till märke 3 och 4. Vi använder 
oss av Svenska ridsportsförbundets utbildningsplan för ryttarmärken samt 
Stockholms läns barnmärken för de yngre barnen. 
  



Ombyggnation  
I december 2023 flyttade vi in i våra 
nya lokaler det firades med 
invigningsfest den 20 januari 2024, 
invigningstal, ponnyridning och en 
riktig trollkarl fanns med på 
programmet. 
Nu har vi bott i nya lokaler under ett 
år och både djur och människor 
trivs.  
Vi har under året lagt ner många 
timmars arbete på att byta ut 
stängseltråd till hästhagarna. 
Belysning i vår paddock har kommit upp vilket möjliggör dubbel verksamhet. 
  
Hästar 
Anläggningen fick stänga ner under ett antal veckor pga. sjuk häst, där 
sedvanliga rutiner för att minska smittspridning togs vid. Verksamhet kunde 
bedrivas som vanlig men stallet var stängt för hästar till och från anläggningen. 
Ingen smitta hittades och stallet kunde öppnas igen efter karantänsperioden. 
Riverton har vilat pga. sin skada på förstärkningsbandet och inte deltagit i 
ridskoleverksamheten.  
 
T.G. Bob är nyaste tillskottet och tränas utifrån sin ålder och utbildningsnivå. 
Målet är att han ska bli en trygg och säker ridskoleponny på sikt. 
 
Shetlandsponnyn Glittra lånades in under ett par veckor och deltog i 
ridskoleverksamheten.  
 
Tävlingar  
Under året har vi arrangerat klubbtävlingar på 
olika nivåer, allt från minitävling över 
bommar i skritt till seriehoppning. 
Nationaldagshoppning, julklappshoppning 
och nyårshoppning. 
Under året har vi bjudit in Värmlandsekipage 
till vår nya anläggning och anordnat 
Ponnyhoppning den 2 juni med 44 starter, 
dressyrtävling den 21september med 84 antal 
starter och Pay and Jump 6 oktober för ryttare 
utifrån men även platser för våra 
lektionshästar. 

Invigningstalet från invigningen av de nya lokalerna. 

Några av funk6onärerna från Ponnyhoppningen.  



Ridborgarmärket  
BPRK deltog i ridborgarmärkestävlingen som anordnas av 
Svenska ridsportförbundet där alla som vill får ta 
Ridborgarmärket. Detta arrangerades av våra unga ledare i 
föreningen, tack för ert engagemang. 
Tyvärr räckte detta inte till något pris i SVRF:s tävling, men vi 
hoppas att alla märkestagare hade en trevlig och lärorik 
upplevelse. 
  
Utbildning  
Alina Andersson och Alice Thyberg Jensen har genomgått 
Ungdomsledarutbildning i Värmland och Örebro Läns Ridsportförbund 2024. 
 
 

Övriga aktiviteter  
Många aktiviteter har pågått under året tex: 
Lunchridning på onsdagar 
Privatlektioner i dressyr 
Seriehoppning 2024, seriehoppning rids under tre tillfällen där man samlar 
poäng genom start och placering 
Minitävlingar 
Teorivecka  
Uthyrning av Frasse 
Tömkörningskurs 
Ponnyridning 
Frukostridning 
Föräldramötesvecka 
Ridläger påsklov 
Hoppkurs  
Heldagskurs för vuxenryttare  
Hoppträning och privatlektioner på sportlovet 
Ridläger fyra veckor under sommaren 
 
-Ungdomssektionen har anordnat egna 
aktiviteter, spökvandring och spökövernattning, 
ridande luciatåg och luciashow. 
Vernissage där gårdens hästar hade målat tavlor 
som gick att köpa. Pengarna ska gå till att 
betala equiopatbehandlingar till gårdens hästar. 
Påskäggsjakt med ponnyridning och 
övernattningar på gården. 

Ungdomssek6onsstyrelsen på deras årliga luciashow. 



-Jubileumsfest den 31/8  
Alla medlemmarna bjöds in till jubileumsfest för 
att fira vår nya anläggning och att 4H fyllde 50 år. 
Gamla och nya medlemmar bjöds in till en festlig 
kväll med god mat och dryck. Vi bjöds även på 
tårta av Värmland 4H. Mingelbingo, tipspromenad 
och musikquiz var några av aktiviteterna. Det 
fanns också möjlighet att gå på vernissage i stallet 
och köpa tavlor målade av våra hästar på gården. 
Stort tack till arrangörsgruppen och sponsorerna 
för denna trevliga kväll.  
 
Ekonomi 
Bellevue Ponnyridklubb och Karlstad 4H står inför ett utmanande ekonomiskt 
läge. Pandemin, inflation och förra årets ombyggnation har resulterat i att vi inte 
har kunnat bedriva aktiviteter som vanligt. Detta har vi drabbats hårt av och vi 
förlorade 300.000 kr i intäkter förra året och dessa pengar behöver vi jobba 
tillbaka. 
Vi har en bra dialog med Karlstad kommun som hjälper oss så mycket de kan. 
Karlstad kommun har bland annat tidigarelagt ett bidrag som har hjälpt oss klara 
ekonomin under 2024. 
Styrelsen har också haft täta möten med fokus på ekonomin för att hitta 
strategier på hur vi ska få in pengar. 
Ett beslut som togs var att det skulle vara obligatorisk för alla ridande 
medlemmar att sälja fem bingolotter till uppesittarkvällen, alternativt köpa sig 
fri, för en summa av 500kr. Detta gav en god förtjänst. 
Broschyr som handlar om gården och olika sponsorpaket har tryckts upp och vi 
har fått 5 st. nya sponsorer till gården. 
Försäljningar av plastpåsar, kryddor, Newbody, Ravelli och kakor har också 
pågått under året. 
 
Slutord  
Vi vill rikta ett tack till alla medlemmar, personal och ledare för att ni med gott 
humör och stort tålamod driver vår gård framåt. 
 
Styrelsen vill även tacka alla våra ideella krafter som hjälper till med stort och 
smått i föreningen. Allt från att handla, skotta, byta däck, baka, bemanna 
cafeterian, vara valberedning och ta fram värdegrund, delta på fixardagar, slänga 
skräp mm listan kan göras lång. Utan det stora engagemang som alla våra 
medlemmar, tillsammans med anhöriga och vänner bidrar med hade det inte 
varit möjligt att bedriva all verksamhet på gården.  
 
Stort TACK! 



Karlstad 2025-02-19 
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